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In het Bulletin van Vragen en Antwoorden worden vragen van Raadsleden en de 
antwoorden daarop letterlijk en volledig opgenomen. Elke briefschrijver is 

verantwoordelijk voor zijn/haar tekst waarvan de inhoud niet bindend is voor 
het Stadsbestuur. 
 

Vraag 2060: Raadslid Andries Neirynck (11 december 2022) 
 
Openstellen kerkewegel tusssen de kapel van 't  Boompje en het kanaal te Sint-Andries 

 
Zoals beloofd nog eens mijn suggestie naar aanleiding van het punt op de gemeenteraad . 

 

Kan er met mw Van Calloen de Basseghem  in gesprek gegaan worden i.v.m. het openstellen van 

de kerkewegel tussen de Kapel van het Boompje en het kanaal/ter hoogte van het oude veerpont 

van Speyen. Het zou een enorme meerwaarde zijn als deze trage weg voor de bevolking terug 

opengesteld zou kunnen worden. Hierdoor wordt een mooie wandellus gecreërd op Sint-Andries. 

Deze kerkewegel werd vroeger opengestel bij de vele bedevaarten en ter gelegenheid van 

wandeltochten van de scoutsgroepen. 

Antwoord 2060: 

Openstellen kerkewegel tusssen de kapel van 't  Boompje en het kanaal te Sint-Andries 

 

Het openstellen van deze wegel (weg nr. 14 cfr. de Atlas der Buurtwegen) werd reeds in februari 

2021 onderzocht. Wij verwijzen hiervoor naar de schriftelijke vraag 21068 met als titel 

“Openstellen dreef naast Kasteel Ter Lucht en ’t Boompje”. Naar aanleiding van deze schriftelijke 

vraag werd destijds grondig onderzocht of de wegel terug kon open gesteld worden. Er werd toen 

een verwijzing gemaakt naar twee soorten gemeentewegen. Enerzijds de feitelijke wegen en 

anders de buurtwegen. Op beide is gemotoriseerd verkeer niet toegelaten, maar enkel de 

buurtwegen hebben ook een juridische waarde die verankerd is in de Atlas der Buurtwegen. 

Doorheen de jaren (en vooral in de 19e en 20e eeuw) werd er aan deze buurtwegen heel wat 

gewijzigd. De uitkomst van het gevoerde onderzoek was toen dat de buurtweg (weg nr. 14) 

volledige geïsoleerd is door feitelijke trage wegen (niet-juridisch verankerd). Aan de westelijke 

zijde wordt er geen verbinding gemaakt met weg nr. 28 (nu de Bloemendalestraat) en aan de 

oostelijke zijde is er het afrittencomplex van de N31.  

  

In eerste instantie kan er aan de familie/eigenaar van de grond gevraagd worden om dit open te 

stellen, maar dit hangt uiteraard ook af van de goodwill van de familie/eigenaar van de grond om 

dit voor het publiek open te willen stellen. Indien dit niet het geval is en de stad zou er 

bijvoorbeeld voor opteren om dit open te stellen, kan dit in eerste instantie een lange 

procedureslag worden waarbij over de reden waarom er een doorgang dient te zijn verschillende 

opinies zijn. Daarnaast zouden de gronden ook gecompenseerd dienen te worden wat een grote 

budgettaire impact zou hebben. Dit is momenteel niet voorzien in de meerjarenplanning. Fervente 

wandelaars wordt dan ook aangeraden om de verbinding tussen de spoorweg en de vaart via de 



Pastoriestraat te maken. Via deze met bomen omringde weg kan de verbinding in een 

natuuromgeving gemaakt worden.  

 

Vraag 2061: Raadslid Karel Scherpereel (13 december 2022) 
 

Havenbezoek zesde leerjaar 

 
Vele, vele jaren organiseerde de dienst public relations en onthaal van de haven van Zeebrugge 

een havenbezoek voor een halve dag voor alle Brugse leerlingen van het zesde leerjaar.  Die 

mooie en zeer interessante excursie - die ik ooit zelf als twaalfjarige mocht ervaren - wordt, 

misschien door de schaalvergroting van port of Antwerp-Bruges, naar de vergeethoek geplaatst.   

 

De excursie bestond erin dat leerlingen op de school werden opgehaald, een rondrit in de haven 

maakten, halt hielden in het Havengebouw en naar boven gingen om te genieten van een uniek 

zicht te hebben op de Pierre Vandammesluis en de haven.  Een gids op de bus (van de 

Gidsenbond Brugge) sprak het geheel aan elkaar. 

 

Vandaar mijn vraag: 

 

Voorziet de Stad of de Haven van Zeebrugge, nu Port of Antwerp-Bruges, opnieuw een bezoek 

aan de haven voor alle zesdeklassers van de lagere scholen op Brugs grondgebied tijdens de 

maanden april, mei, juni? 

Antwoord 2061: 

Havenbezoek zesde leerjaar 

 
De vraag werd gesteld aan PoAB. Wij houden u verder op de hoogte. 

 


